
Från: Nils-Anders Ekberg [mailto:nils-anders.ekberg@pistolskytteforbundet.se]  
Skickat: den 2 maj 2016 15:33 
Till: 'harry.fredriksson@telia.com' <harry.fredriksson@telia.com> 
Ämne: VB: Kallelse extra årsmöte 

 
Hej Harry, 
 
Refererande till vårt telefonsamtal och mitt därpå följande samtal med Per Svedu. 
 
Först som sist, det var mig som Per talade med. Som f.d. fövaltningsbyråkrat skiljer jag på ”i samråd” 
och ”efter samråd”. Det förstnämnda innebär ju att man samråder med den andre och därefter i 
samförstånd vidtar en åtgärd. Det senare betyder att man hör vad den andre tycker och därefter gör 
man som man vill. I det här fallet är ”efter samråd” en korrektare beskrivning, vilket Per Svedu och 
jag är ense om. Om vi undviker kvasi-byråkratiskan så har Per Svedu ringt och frågat vad jag tycker 
man kan göra när en namnteckning (av fyra) saknas på årsmötesprotokollet, och det svarade jag på. 
Därefter gjorde Leksands styrelse vad den tyckte var bäst. 
 
 
Med vänliga hälsningar 
 
Nils-Anders Ekberg 
Generalsekreterare 
 
Svenska Pistolskytteförbundet 
Box 5435 
114 84 Stockholm 
 
Nils-anders.ekberg@pistolskytteforbundet.se 
www.pistolskytteforbundet.se 
 
08-553 401 61 
 
 

 
Från: Harry Fredriksson [mailto:harry.fredriksson@telia.com]  

Skickat: den 2 maj 2016 10:25 
Till: Kansli Pistolskytteforbundet 

Kopia: 'Lasse Eriksson' 
Ämne: VB: Kallelse extra årsmöte 

 

Till den det berör inom Svenska Pistolskytteförbundet 

 

Det har utskickats en kallelse till ett extra årsmöte i Leksands PK i syfte att välja två personer  

att justera ett årsmötesprotokoll från ett årsmöte som ägde rum för flera veckor sedan!? 

 

Vanligen utses justeringsmän vid årsmötet. Denna punkt fanns också med i dagordningen för 

det  

ordinarie årsmötet.  

 

Ingen uppgift om sjukdom eller dödsfall har angivits i kallelsen beträffande valda 

justeringsmän. 
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Däremot står angivet i kallelsen (se nedan) att kallelsen har gjorts i samråd med Dalakretsen 

och  

Pistolskytteförbundet. 

 

Önskar snabbt besked om huruvida sådant samråd ägt rum och i så fall uppgift om 

vilken/vilka  

personer inom Pistolskytteförbundet som deltagit i sådant samråd. 

 

Tack på förhand för snabbt svar! 

 

Med vänlig hälsning 

Harry Fredriksson 

072 – 508 96 00 

 

PS Svar på nedanstående mail har inte erhållits. DS 

 

Kopia till ordföranden i Leksand PK 
 

 


